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Vlaamse ambtenaren met woonplaats in Brussels Hoofdstedelijk Gewest  -  Stand van 
zaken

Brussel is de werkstad van vele Vlaamse ambtenaren. Slechts een fractie van hen woont 
er eveneens. Uit het antwoord van de minister op mijn schriftelijke vraag nr. 17 van 28 
november 2019 blijkt dat in 2019 slechts 4,4% van de Vlaamse ambtenaren die in het 
Brusselse Hoofdstedelijke Gewest werken, er ook wonen. Het aantal Vlaamse 
ambtenaren woonachtig in het Brusselse Hoofdstedelijke Gewest neemt sinds het begin 
van de metingen in 2009 amper toe en blijft schommelen rond de 4%. Dat is spijtig, 
want het is belangrijk dat zo veel mogelijk Vlamingen en Nederlandstaligen in Brussel 
wonen. Dit is nodig om zowel de hoofdstedelijke functie als het tweetalige karakter van 
de stad te vrijwaren.

Voor de Vlaamse minister bevoegd voor Brussel is er een rol weggelegd om de stad 
bekender en geliefder te maken, ook als woonstad. Muntpunt, het Huis van Gezondheid, 
Brik en de Vlaamse Gemeenschapscommissie (VGC) zijn hierin belangrijke partners.

1. Hoeveel Vlaamse ambtenaren die in het Brusselse Hoofdstedelijke Gewest werken, 
hebben er ook hun woonplaats? Graag de cijfers van de afgelopen 2 jaar (t.e.m. 
2021), per jaar telkens uitgedrukt in zowel percentages als absolute cijfers. Hoe 
evalueert de minister deze cijfers?

2. Welke initiatieven heeft de minister de afgelopen 2 jaar genomen om de troeven van 
Brussel als leefbare woon- en werkstad in de verf te zetten bij de Vlaamse 
ambtenaren?

3. Op welke manier heeft de minister zijn brugfunctie naar de andere regeringen en 
(lokale) besturen in Brussel aangewend om Brussel als leefbare woon- en werkstad 
voor Vlaamse ambtenaren te stimuleren?

4. De burger kan bij Muntpunt terecht voor vragen over “wonen in Brussel”. 

Welk percentage van de vragen die Muntpunt in 2020 en 2021 kreeg, heeft 
betrekking op “wonen in Brussel”? Over hoeveel vragen gaat het in totaal?
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1.  
meetdatum werken in BHG wonen en werken in BHG % wonen en werken in BHG
30/06/2020 9544 440 4,6%
30/06/2021 9621 459 4,8%

In vergelijking met de periode 2009-2019 (SV 17 van 28 nov 2019) was er in 2020 en 
2021 een jaarlijkse toename met 0,2%.

2-3.Mijn hele Brusselbeleid is erop gericht doelgericht te investeren in de hoofdstad, 
initiatieven te nemen die het tweetalige gebied Brussel-Hoofdstad aantrekkelijker 
maken en de brug tussen Vlaanderen en haar hoofdstad te blijven leggen. Ik verwijs 
naar de inspanningen van onze prioritaire partners Muntpunt, Bruzz, Brik, het Huis 
voor Gezondheid, het Huis van het Nederlands Brussel … Ik verkies dus een globale, 
structurele aanpak boven een ad hoc aanpak of punctuele campagnes.

4. De burger kan bij Muntpunt terecht voor vragen over “wonen in Brussel”. Die vragen 
kunnen gesteld worden aan de balie, via e-mail of telefoon.
 2020: 490 vragen beantwoord, waarvan 8 over wonen (1,6%)
 2021: 538 vragen beantwoord, waarvan 48 over wonen (8,8%)


